
O delu izršnega sveta in upravnih organov
Po uvodnih besedah Boruta Mišice - na-

mestnika predsednika izvršnega sveta o delu
izvršnega sveta in upravnih organov, so bile
glavne aktivnosti tega organa v pni vrsti
usmerjene na spremljanje poglavitnih ciljev
resoludjskih dokumentov. Ob tem pa je ta
organ v tesni povezavi z drugiini upravnimi
organi tekoče spremljal in obravnaval pro-
blematiko z vseh področij družbenega živ-
Ijenja. Samo poročilo je sicer obsežno, mor-
da za bežen vpogled v delo nekaj Stevilk.
Izvršni svet je imel v letu 1983 42 sej. na
katerih je obravnaval 476 to*k (od tega 384
izven programa), v obravnavo skupščini je
predlagal 72 točk. V tem obdobju preteče-

nega leta je bil zabeležen tudi velik korak
dlje pri razreševanju »zaostalih« zadev.

Alojz Škufca je v razpravi podčrtal, da bi
morali na delovanje izvršnega sveta gledati
skozi prizmo delovanja gospodarstva, bolj bi
morali biti izpostavljeni tudi morebitni vzro-
ki in »zavore« za učinkovitejše delo izvršne-
ga sveta. S tem bomo lažje ocenjevali kvali-
teto dela izvršnih in upravnih organov v
smislu razreševanj razvojne politike za kate-
ro smo se odločili (npr. davčna politika,
razvoj drobnega gospodarstva...). Julij Pla-
ninc je menil, da je samo poročilo dobro
pripravljeno kar potrjuje tudi zajetnost po-
datkov, po njegovem mnenju pa bi morali

zapisati v poročilu več o problematiki, ki se
razrešuje v krajevnih skupnostih, še posebej
pa je izpostavil problematiko črnih gradenj,
ki ostajajo še vedno velik problem. Tudi
davčni politiki bomo morali posvetiti več
pozornosti v smislu npr. večjega obdavčenja
za »nedelp« (npr. neobdelane kmetijske po-
vršine v zasebni lasti).

Maks Klanšek je ocenil tako poročilo kot
delo izvršnega sveta in upravnih organov kot
uspešno, pri tejn pa je izpostavil, da je pri
vprašanjih delegatov storjen korak dlje kar
se tiče odgovorov, ki jih posredujejo ti orga-
ni, hkrati pa je pozval na njihovo večjo
vztrajnost in upornost, ko gre za »pridobiva-
nje« odgovorov, ki so jih dolžne posredovati

zunanje institucije. Občinska konferenca je
poročilo potrdila.

Brez razprave so bili nato potrjeni tudi
predlogi za podelitve letošnjih srebrnih priz-
nanj Osvobodilne fronte.

Delegati občinske konference so sprejeli
finančno poročilo za leto 1983 in finančni
načrt za leto 1984 tako za OK SZDL kot
tudi za glasilo Naša komuna.

Na dnevnem redu konference je bila tudi
določitev kandidatov za predsednika izvrš-
nega sveta. Predlog je bil soglasno sprejet,
skupaj s predlogom za namestnika predsed-
nika izvršnega sveta in sestavo novega izvrš-
nega sveta pa bo posredovan delegatom ob-
činske skupščine v izvolitev.


